
Møte i FAU 26.9.2023 

Sted: Innbyggertorget 

Til stede: Agata Klawikowska, Elin Rødne, Ann Mari Lindanger, Lars Martin Hetland, Katrine 

Kindingstad, Gøril Ekeland, Jan Tore Handeland, Anita Fjukmoen og Ingrid Eiane Setvik 

 

Sak 1: Konstituering  

- Leder: Agata Klawikowska 

- Nestleder: Øyvind Eggebø 

- Sekretær: Ingrid Eiane Setvik 

- SU: ikke valgt i møte. Agata vil spørre noen direkte 

- 1. vara SU: Anita Fjukmoen 

- 2. vara SU: Jan Tore Handeland 

- SMU: Kristina Roda Reilstad 

- 1. vara SMU: Gøril Ekeland 

- 2. vara SMU: Elin Rødne 

Sak 2: Evaluering av åpent temamøte med uteseksjonen 

- På møtet i september var det lavt oppmøte av foreldre. Vanskelig å si hva som er grunnen 

- Et tiltak kan være å ha mer info om målgruppe og innhold 

- En kan kanskje legge slike temasamlinger sammen med foreldremøtene 

- Det kan være aktuelt å be skolen om å samkjøre alle foreldremøter til en dag, der en har en 

felles temasamling, før en går til de klassedelte foreldremøtene 

- Agata tar kontakt med skolen om det er mulig å lage et felles foreldremøte med aktuell 

temasamling til våren 

 

Sak 3: SFO 

Flere foreldre har gitt uttrykk for at SFO har hatt en del utfordringer i oppstarten av et nytt år. Foreldre 

opplever å ikke bli møtt av voksne når barna kommer, at SFO ikke har kontroll på hvilke barn som er 

der, og fange godt nok opp at barn forlater SFO og går hjem. Det var svært lite informasjon ved 

oppstart av nytt semester, og det er kommet lite informasjon til foreldre generelt i høst. En opplever 

at det er for mange barn knyttet til hvor mange voksne som er der, og at det er lite overordnet 

struktur. Foreldre gir uttrykk for at SFO oppleves som en utrygg arena for barna, og at en ikke har 

sikret godt nok den sårbare overgangen fra barnehage til skole/sfo for de yngste barna.  

Tiltak:  

- Elin hører i kommunalt samarbeidsutvalg om erfaringer rundt SFO, informasjon og system for 

innsjekk og utsjekk av barn  

- Agata gir tilbakemelding til skoleledelsen om opplevelsene rundt SFO denne høsten, og ber 

om at skoleledelsen orienterer om SFO på neste SU-møte, knyttet til personell, 

informasjonsflyt, avvik ved barn som forlater SFO uten at det blir fanget opp, sikring av 

overgang mellom barnehage og skole/SFO 

- FAU etterspør om SFO er representert i SU med personal og foreldrekontakt 

 



Sak 4: Mobilfri skole 

Noen foreldre har gitt innspill på foreldremøtene at det er for strenge tiltak rundt mobilbruk. FAU 

synes det er positivt at skolen overholder reglementet strengt, og har satt det opp. Vi følger derfor 

ikke saken videre opp.  

 

Sak 5: Trinnforeldremøter 

Gjennomgang fra klassene fra foreldremøtene. Det er varierte tilbakemeldinger. De fleste har gode 

erfaringer med skolemat, og organiseringen av denne.  

 

Sak 6: Jobbe med neste halvår 

- Hva skjer med skolematordningen nå med nytt politisk styre? Vi må følge med på hva som blir 

fremover, og høre hvilke erfaringer skolen gjør med skolemat. Dersom det blir økte 

bevilgninger, høre med skolen hva de ser som best anvendelse av økte ressurser.  

- Trygg skolevei – videre jobbing med dette 

Alle tenker videre til neste møte, og gjerne høre med klassene om det er noe en vil jobbe med 

videre?  

  

Eventuelt  

Oppstart ny førsteklasse 

Foreldre har gitt tilbakemelding på at det har vært lite informasjon ved oppstart av årets 1. klasse. Det 

etterspørres om friminuttene er trygge nok i oppstarten, om en skulle hatt lenger periode med 

tildelte soner der 1. klassingene skal være, og om det er nok faste kjente voksne ute med barna i 

friminuttene. I tidligere år, har det vært mer uttalt at 1. klassingene skal ha kjente voksne ute, og at de 

skal oppholde seg på en tildelt del av skolegården, for at gjøre friminuttene trygge i oppstartshøsten, 

og ikke bare de to første ukene. 

 

Neste møte:  

Onsdag 22. november kl 20   


